

Föräldrarepresentant möte 7:e december, 2021

Närvarande.

Ulrika Mårdborg Team 06

Maria Johansson Team 08

Jennie Ericsson Team 09

Sandra Stenfelt Team 09 och Team 10

Anna Stojanovski Team 10

Johan Elgestad Team 13

Agenda:

- GP pucken v47
- GIC v1
- Uppföljning av föregående protokoll
- Cafe generella frågor

Noteringar:

GP pucken v47

Redovisning av lotteriet.

Lördagen 115 stycken swish till en total summa av 5 340SEK, kontanter 1 290SEK

Söndagen 143 stycken swish till en total summa av 7 000SEK, konanter 1 470SEK.

Utgifter 6 413SEK

Nytt saldo på bankkonto 33 916SEK, kontanter 3 669SEK. Total kassa 37 585SEK. Total redovisning av alla poster finns hos Sandra på begäran. Dessa visades på mötet men kommer inte att biläggas pga GDPR då dom innehåller namn på de som swishat. Redovisning godkändes på mötet.

+ Bra försäljning i cafet och hamburgeriet under GP pucken.

-Att tänka på när det är halvplans spel är att det kommer väldigt mycket spelare och lag samtidigt till hallen och det kan bli lite trångt och stressigt.

17/12 tas beslut om vi kommer få GP pucken v5.

GIC v1

Fortfarande indikationer från några lag att det är svårigheter med bemanning, dels på att man är få i laget samt att bemanningen sker på veckodagar. Viktigt för klubben att kommunicera varför vi anordnar GIC och vad den ger i resultat, dvs lägre medlemsavgifter för alla i klubben. Detta är inte känt särskilt inte bland yngre lag. Bengt tar med sig informationen till Styrelsen med uppmaning om ett utskick.

Nya Covid regler – kontroll av alla som kommer in i hallen (ej spelare då dom är under 18 år) men alla ledare och funktionärer. Band ska delas ut efter kontroll som uppvisas i entrén. Detta innebär att vi behöver bemanna entrén med personal. Bengt tar frågan till styrelsen om dom kan vara behjälpliga i entrén.

Bengt kontaktar team06/07 för bemanning av utvisningsbåsen. Detta görs av spelarna i dessa lag. Viktigt att förfrågan går ut tidigt till berörda.

GIC bemanning för alla lag skickas till Sandra senast fredag 17 december

Uppföljning föregående protokoll

- Julavslutning?
Julavslutning är planerad till 22/12. Föräldraföreningen är inte ålagd att arrangera detta event.
- Ekonomisk redovisning från GP puck lotteri
Redovisad under GP pucken v47 längre upp i detta protokoll
- Instruktion i cafet vid cup, utbud försäljning
Kvarstår till nästa möte.
- Utbud cafe, vegansk etc.
Kvarstår till nästa möte

Cafe generella frågor

- Kan bemanningen ske mer centralt?
Dialog hölls om man kan ändra upplägget om att varje lag ska planera bemanning och istället ha en central bemanning med alla personer. Detta för att få mer jämn fördelning över alla föräldrar i lagen. På detta sätt blir inte ett lag med få spelare tyngre belastat än ett lag med många spelare. Dessutom kan man sätta äldre ålderslag ihop med yngre för coaching och support på ett annat sätt. Möjlighet också att få mer engagerade personer på bemanning som cafet och sekretariat.
Svårigheter med detta upplägg är att man inte känner alla personer i alla lag, idag kan laget göra avvägning vem som passar bäst för en viss uppgift. Hur håller man koll på alla lagens spelare, tillkommande vilka som slutat etc?
Vi kan inte göra någon ändring nu, men bestämde att dialogen måste fortsätta och att vi undersöker alla möjligheter och svårigheter inför nästa säsong.

- Fundering på om man för A-pojk (Team 06/07) och B-pojk (Team 08/09) ska slå ihop lagen i dessa grupper vid bemanning. Vanligtvis färre antal spelare i dessa grupper och på så sätt blir det enklare att få till bemanningen. Inget bestämdes utan dialog får fortgå och isåfall ändras till nästa säsong.
- Ta fram årshjul som beskriver all bemanning som vi har under året för att stötta yngre lag. Sandra tar fram förslag som vi tittar på vid lämpligt möte.
- Förslag på att hålla medlemsmöte (beroende på Covid situation). Information om vad som krävs som medlem i föreningen och varför vi arrangerar evenemang och vad det ger i återbäring till mig som medlem i föreningen. Detta är inte känt bland de yngre lagen. Sandra ställer frågan till Helmut.

Punkter att följa upp vid nästa möte:

- | | |
|---|------------------|
| - Instruktion i cafet vid cup, utbud försäljning | ansvarig: Ulrika |
| - Utbud cafe, vegansk etc. | ansvarig: Ulrika |
| - GP puck v5 beslut 17/12 | ansvarig: Bengt |
| - GIC bemanning skickas till Sandra senast 17/12 | ansvarig: Alla |
| - Varför vi anordnar GIC och vad den medför till klubben -> Styrelsen | ansvarig: Bengt |
| - Styrelsen behjälplig i entren vid GIC? | ansvarig: Bengt |
| - Utvisningsbåsen bemanning | ansvarig: Bengt |
| - Central bemanning, fortgående dialog | ansvarig: Alla |
| - Slå ihop A-pojk och B-pojk lagen vid bemanning istället för separata ålderslag. | ansvarig: Alla |
| - Årshjul beskrivning | ansvarig: Sandra |
| - Medlemsmöte? Sandra ställer frågan till ordförande Helmut | ansvarig: Sandra |

Nästa möte 21 december kl 18:00. Kallelse skickas ut via föräldraföreningen men vi håller mötet via Teams denna gång. Mötet kommer fokusera på att GIC bemanningen är komplett.

Vid tangenterna,

Sandra Stenfelt